
In dit jaarverslag vindt u een overzicht van de activiteiten van onze afdeling in het jaar 2009, beginnend 

met de afdelingsavond van december 2008.  

Op de jaarvergadering van december 2008 was Harmien aftredend en herkiesbaar. Omdat bij onze club 

geldt dat in het verleden behaalde resultaten een garantie zijn voor de toekomst, zit Harmien weer 4 jaar 

aan haar bestuursfunctie vast. Op de jaarvergadering hadden we natuurlijk ook de andere zaken die bij 

de jaarvergadering horen en na de pauze liet Wolter wat digitale plaatjes van zijn reizen door Mexico 

zien.  

In januari 2009 was er een praktische avond. Op deze avond demonstreerde Dick het enten en het 

gebruik van een waterpomp. Met een waterpomp kun je de planten veel sneller water geven dan met een 

gieter. Na de pauze kregen we het vervolg van de plaatjes uit Mexico waarvan Wolter een maand eerder 

het eerste deel had laten zien.  

In februari kregen we bezoek van Ruud Tropper, die een lezing gaf over de woestijnen van de USA (de 

Great Basin, Mojave, Sonora en Chihuahua woestijn). Ook vertelde hij iets over de kwekerij Mesa 

Garden. Helaas zat ik zelf in de woestijnen van Mexico, zodat ik de lezing van Ruud gemist heb. De 

afdeling Drenthe was die avond bij ons te gast.  

In maart hadden we, net zoals een jaar eerder, een thema-avond. Op het programma stond het geslacht 

Ariocarpus. Dick Munniksma is een Ario-specialist en hij vertelt hoe dit specialisme bij hem ontstond 

en hoe het in de loop der jaren steeds verder uitgroeide. Ook liet hij plaatjes van Arios zien. Op deze 

avond toonde Arend ons op zijn laptop plaatjes die hij met een microscoop maakte. Eind maart stonden 

enkele van onze leden met een stand bij Tuinland en begin april was onze afdeling vertegenwoordigd 

tijdens ‘Kom in de kas’ bij kwekerij Bronsema.  

Verder hadden we in april de gebruikelijke onderlinge verkoop van planten. Daarnaast presenteerden 

Arend Biewenga en Marijke Bouwmeester een plant van de maand, namelijk Sinningia leucotricha en 

Euphorbia obtusifolia. Marijke verlevendigde haar verhaal door wat plaatjes van Marokko te vertonen.  

In de maand mei hadden we een plantenkeuring. Ook deze keer viel het zwaar tegen wat meegenomen 

planten betreft. De keurmeesters waren Coby Keizer en Dick Munniksma. Daarnaast deden we een quiz 

die door de heer Gasseling van de afdeling Den Helder gemaakt was.  

In 2008 waren wij bij de Ortsgruppe Bremen op bezoek geweest, en dat betekende dat zij dit jaar bij ons 

op bezoek kwamen. Dat gebeurde in juni. Ook in juni was het jaarlijkse kasje kijken. Dat deden we deze 

keer niet bij eigen leden, maar bij Ulrich Dosedal in Rhauderfehn, waar diverse kassen ons een paar 

uurtjes konden vermaken. Natuurlijk konden we in juni ook terecht op de open dag van kwekerij Ubink 

in Kudelstaart.  

Na de zomerstilte van juli en augustus ging de afdeling in september weer van start. Anjo en Coby gaven 

een lezing over hun vakantie in Zuid-Afrika, met natuurlijk veel plaatjes van succulenten.  

Waren we in juni nog bij Ulrich Dosedal op bezoek geweest, in oktober kwam hij bij ons. Zijn lezing 

‘Kakteenraritäten am Standort’ ging over de wat zeldzamere cactussoorten in Mexico.  

In november, nog maar een maandje geleden, was het Nico Uittenbroek die een lezing verzorgde over 

‘Succulenten commercieel gezien’ en over ‘Ferocactus’.  

De opkomst op de afdelingsavonden was in 2009 gemiddeld 23 leden en dat is 2 minder dan vorig jaar. 

Ik hoop niet dat die trend zich doorzet!  

Het aantal leden van de afdeling Groningen en Ommelanden ligt per 1 januari 2010 op 45 (waarvan 1 

donateur en 2 gezinsleden), daarnaast zijn er 3 sponsors. Dat aantal is ietsje lager dan vorig jaar. De 

oorzaak daarvan is dat er 1 lid geschrapt is omdat hij zijn contributie niet betaald had, 1 lid (de heer 

Meerman) heeft bedankt in verband met ouderdom, en 1 lid (de heer Tingen) is in 2009 overleden.  

 

Wolter ten Hoeve, secretaris afdeling Groningen en Ommelanden. 


